



**Dokumenttyp:** Styrelsemöte

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

**Datum:** 2024-10-02

**Tid:** 17:00-19:00

**Plats:** Klubbstugan och via länk

## Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Andreas Broström och Fredrik Jansson, Jerry Skoglund

Via länk: Johan Lindqvist

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

### 2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Jerry Skoglund

### 3. Godkännande av agendan

Godkändes

### 4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

### 5. Styrelse

#### I. Projekt mountainbike

- Hälften av bidragen har nu förbrukats.

#### II. Säker förening

- Ca 8-10 föreningar är det som tillsammans sitter och diskuterar i grupper vilket är intressant. Senaste mötet pratades mycket om värdegrunder och mjuka ämnen. Nästa möte kommer ske i december.

#### III. Kläder till försäljning

- Nu ska trycken på kläderna vara bra. Mats S och Fredric S kontaktar Kurt på ICA för att undersöka om och i så fall när de kan få stå utanför och sälja kläder och även Bingolottos julkalendrar.

#### IV. Avrapportering Braåsfestivalen

- I år blev det deltagarrekord i Braåsloppet. Allt var bra arrangerat och flöt på.

#### V. Aktivitetsdagen 28/9-avrapportering

- Tyvärr kom det inte så mycket folk, vilket vi tror kan ha berott på vädret. Om det blir ett nytt tillfälle kommer vi be om att få ha dagen på våren istället.



## VI. Träning Utegygmet

-Samma sak med denna aktivitet. Inte så mycket folk som visat intresse. Vi tror att det är bättre att lägga dessa tillfällen till våren istället. För både Aktivitetsdagen och Utegygmet så fick vi 6000 sek från Kultur och Fritid Växjö.

## 6. Ekonomi

### I. Ekonomisk redovisning

- Inget nytt

### II. Bingolottos julkalendrar

- Vi har fått 200 st lotter att sälja. Vi delar ut dem i bland annat styrelsen för försäljning.

### III. Budget

-Till nästa möte får sektionerna på sig att ta fram en budget där de räknar på vad de tror sig behöva till nästa år.

### IV. Övrigt

- Inget nytt

## 7. Innebandysektionen

### I. Sektionsinformation

- 3 stycken prova-på-träningar har körts för flickor födda 2015-2018. Sista tillfället var det 7 stycken utövare. Föräldrarna är optimistiska att locka med sig fler.

-Flickor 2011-2014 spelar sin första seriematch lördag v 41, hemma mot KaRo.

## 8. Fotbollssektionen

### I. Sektionsinformation

- Braås vill bjuda in 4-6 lag som de yngre killarna har mött under säsongen för en julturnering. Vi i styrelsen tycker det är en mycket bra och rolig idé. Mats C kommer hålla trådarna för detta.

-2016/17-laget har haft sin avslutning med korv och läsk. De kommer att fortsätta träna inomhus i den lilla salen 1 gång/vecka fram till jul.

-Vi har fått förfrågan från Norrhult om ett samarbete vilket är roligt. Det är ett par killar som är intresserade att spela. Vi ser dock det bättre att killarna kommer till Braås och välkomnar dem att blir medlemmar hos oss eftersom det inte är fler i antal än ett par stycken. Vi kan givetvis åka till Norrhult för att ha någon träning där, men att huvudträningarna och matcher sker i Braås och i Braås regi.

-Seniorfotbollen fortsätter med ca 10 aktiva spelare.



## 9. Sponsring

### I. Bilda en sponsergrupp

- Johan S kallar till ett möte för att få igång en sponsergrupp.
- Vi har fått in 2 st sponsorer som sponsrar med 10 000 sek vardera.

## 10. Cykelsektionen

### I. Sektionsinformation

- 5-6 Oktober är det träningsläger och Pumptracken är då abonnerad

## 11. Racketsektionen

### I. Sektionsinformation

- Inget nytt

## 12. Anläggning (ar)

### I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankomité

- Jerry har köpt in ett tält med väggar och 2 st beachflaggor, allt med loggor på. Detta gick på 35 000 sek.

### II. Asfaltering av parkering

- Sonny skickar in en skrivelse till kommunen om önskan av asfaltering av den stora parkeringen vid infarten och även belysning.

### III. Iordningställande av ytor

- Vi skickar över till projektgruppen att ta fram en kostnad för iordningställande av de ytor som vi idag inte har hunnit göra något åt vid Aktivitetsparken. Det behövs asfalteras på grusgångarna och även dräneras runt om.

### IV. Toaletter

- Vi beslutade att vi öppnar upp toaletten på gaveln som offentliga toalett. Den ligger mest centralt för alla aktiviteter.

## 13. Aktiviteter

### I. Arbetsdag

- Vi beslutade att Arbetsdagen kommer hållas den 19/10. Johan S skickar ut information. Jerry S kallar till ett möte för att gå igenom vad som behövs göras.

### II. Braås Golf 100 år!

- Vi alla funderar på om vi vill eller om vi vet någon annan som vill vara styrande för denna aktivitet. Vi behöver någon som håller i hop, planerar och är sammankallade till möten.

## 14. Övriga frågor

- Vi behöver någon som framöver kan ta hand om våran hemsida. Jerry Skoglund har uppdaterat hemsidan med nödvändig information för nu, men den behöver uppdateras



# BRAÅS GOLF

löpande med ex information ang öppettider och priser. Alla funderar för att se om det finns någon i vår närhet som är intresserad eller om vi måste köpa in denna tjänst.

**Beslut:**

- Vi beslutade att vi i fortsättningen öppnar upp toaletten på gaveln som offentliga toalett.

-Vi beslutade att Arbetsdagen kommer hållas den 19/10

**Mötets avslutande:** Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

**Sekreterare för mötet**

.....  
Karolin Emanuelsson

**Justerare**

.....  
Jerry Skoglund

Ordförande

.....  
Johan Schwab